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 الإسلامية قواعد النضر في مجلة البحوث العلمية والدراسات

مُف حذًذا إلى المػشفت. -1 الت والػمم وٍ  أن ًخميّز البدث بالـأ

 أن ًلتزم الباخث بالمىهج الػلمي ؼكلا ومىلىغا. -2

، أو أسظل إلى حهت أخشي لليؽش، وأن لا ًكىن معخلا مً  أن -3 لا ًكىن البدث كذ ظبم وؽشٍ

 مزكشة جخشّج، أو سظالت غلمُت حامػُت )ماحعخير أو دكخىساٍ(.

ضا، وفي خذود  -4
ّ

كىن مشكىها غلى حهاص A4ـفدت ) 33أن ًكىن البدث مشك ( غلى الأكثر، وٍ

 للهامؾ. 10للمتن و 15وحجم الخي   Sakkal Majalla( بخي wordخاظىب ببرهامج ووسد )

 )جشاحؼ ملفاث المجلت غلى مىكػها(

 أن جكىن َىامؾ البدث في أظفل الففدت، أما الملاخم وكائمت المشاحؼ فخىلؼ في آخش البدث. -5

تٌعتهل  -6  أظىش، وبكلماجه المفخاخُت. 8في خذود  البدث بملخق باللؿخين الػشبُت والإهكليزً

مَين  جخمؼ -7
ّ

ا للخدكُم بؽكل ظشي مً كبل مدك البدىر المشظلت إلى إداسة المجلت كبل وؽشَ

 فأكثر أغلى سجبت مً ـاخب البدث أو أكذم مىه جشكُت.

مين بخفىؿ بدىثهم، لكنها لا  -8
ّ

جلىم إداسة المجلت بإخىاس أصخاب البدىر بالشأي النهائي للمدك

ش الشفن إن خفل. وحػاد البدىر ال مىن وحىب إحشاء حػذًل أو إلافت جلتزم بخبرً
ّ

تي ًشي المخك

كما ًلتزم الباخث إرا  غليها إلى أصخابها مصخىبت بملاخظاتهم كي ٌػملىا غلى إغذادَا جهائُا لليؽش.

ت للمجلاث الػلمُت )  ( كما َى مىلىب.asjpكبل بدثه بإدخال كائمت مشاحػه غلى البىابت الجضائشٍ

 إغادة وؽش أي مىلىع مً مىلىغاث المجلت إلا بإرن كخابي مً إداستها. ًمىؼ -9

 ما ًيؽش في المجلت ٌػبر غً سأي كاجبه، ولا ًمثل بالمشوسة سأي المجلت أو إداستها. -13

ت للمجلاث الػلمُت  -11 م البىابت الجضائشٍ ا غً وشٍ  ASJPجشظل البدىر خفشٍ

 وسابي المجلت فيها َى: 

 

https://www.asjp.cerist.dz/en/PresentationRevue/264 
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3- The research should not have been previously published, or sent to 

another authority for publication, and should not have been extracted from a 

graduation thesis or a university thesis (Master’s or Ph.D.). 
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promoted on a computer with Word program in (Sakkal Majalla) font, font 

size 15 for the body and 10 for the margin. (Check the magazine's files on 

its website) 

5- The search margins should be at the bottom of the page, while the 

appendices and the list of references are placed at the end of the research. 

6- The research begins with a summary in Arabic and English within 6 

lines, and its keywords. 

7- Researches sent to the journal administration prior to their publication 

are subject to confidential arbitration by two or more arbitrators who are of 

higher rank or older than the author of the research. 

8- The journal administration shall notify the authors of the research of 

the final opinion of the arbitrators regarding their research, but it is not 

obligated to justify the rejection if it occurs. The papers that the arbitrators 

deem necessary to make an amendment or addition shall be returned to their 

authors, accompanied by their observations, so that they may work on 

preparing them for final publication. The researcher is also obligated, if he 

accepts his research, to enter his reference list on the Algerian portal of 

scientific journals (ASJP) as required. 

9- It is prohibited to re-publish any of the magazine’s topics without 

written permission from its management. 

10- What is published in the magazine expresses the opinion of its writer, 

and does not necessarily represent the opinion of the magazine or its 

management. 

11- Research is sent exclusively through the Algerian portal of scientific 
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